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      ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

 

1. Обговорення змін до навантаження та штату 

проф.. Капустян А.І. 

2. Аналіз стану підготовки до захисту кваліфікаційних робіт магістрів 

керівники робіт 

3. Результати проходження дослідницької та виробничої практики  

.доц. Науменко К.І. 

4. Готовність до проходження практики здобувачами у грудні 

                 доц.. Гураль Л.С 

5. Обговорення календарного плану моніторингу ОП 

проф.. Капустян А.І. 

6. Затвердження теми роботи здобувача  ступеня PhD за спеціальністю 181 «Харчові 

технології» Калініна В.В. 

проф.. Капустян А.І. 

7. Затвердження екзаменаційних білетів 

доц. Антіпіна О.О. 

8. Затвердження завдань для олімпіади 

доц. Антіпіна О.О., доц.. Гураль Л.С 

9. Про хід курсового проєктування 

проф.. Капустян А.І. 

 

            Слухали: 
 

 1. Обговорення змін до навантаження та штату 

Проф.. Капустян А.І. зазначила, що коштів на фонд оплати праці не вистачає. 

Зекономили на екзаменах, заліках, відробках, керівництві курсовими роботами, практиці. 

Зараз додалася одна підгрупа магістрів, тут трохи підвищення навантаження. Загальне 

навантаження 17,95 ст. 
 

2. Аналіз підготовки до захисту кваліфікаційних робіт магістрів 

Проф.. Капустян А.І. зазначила, що за планом до захисту мають бути готові 32 

людини. Конкретно в мене всі йдуть згідно графіка. 

Доц. Науменко К. зазначила, що в неї працюють всі, відстає Марієв. 

Доц. Малинка О. пояснила, що під її керівництвом працюють 2 магістра стаціонара, 

один заочник. Керівник робить все, що можливо, щоб роботи були підготовлені своєчасно. 



Доц. Антіпіна О. доповіла, що двоє магістрантів працюють згідно графіка, один не 

працює. 

Доц. Доценко Н. доповіла, що складна ситуація з Кондратюком, який не виходить на 

зв’язок. 

Проф. Черно Н. зазначила, що не має контакту з Бойковою, начебто вона збирається в 

академвідпустку. 

Проф.. Капустян А.І. зазначила, що захист заплановано на 18-20 грудня, попередній 

захист 9-10 грудня, треба правильно розрахувати термін підготовки робіт. 

Зав. лаб Цимбалюк А.К. зазначила, що необхідно ввести зміни що складу 

екзаменаційної комісії із захисту кваліфікаційних робіт. Зокрема, треба ввести представника 

виробництва, можливо це може бути Гафткович Г... 
 

3.Результати проходження дослідницької та виробничої практики  

Доц. Науменко К. зазначила, що звіти з виробничої практики представили всі студенти 

заочної форми навчання, окрім Чайки, хоча на практиці вона була присутня.  

Щодо денної форми навчання, всі працювали, вже здали звіт 7 людей. 

Дослідницька практика тільки закінчилася, звіти ще готують. 
 

4. Готовність до проходження практики здобувачами у грудні 

Доц. Гураль Л. доповіла щодо ознайомчої, технологічної і переддипломної практики – 

місць для практики достатньо, проте є проблеми з невизначеністю тематики, за якою будуть 

виконуватися роботи в деяких випадках. І таким чином це унеможливлює узгодження теми 

роботи і конкретного підприємства, де буде ця практика. Тобто всі мають розуміти, що тема 

кваліфікаційної роботи має бути визначена раніше. 

Ст. викл. Швець Н.  доповіла, що для студентів-біотехнологів є три договори, зараз 

йде розподіл на практику. 
 

5. Обговорення календарного плану моніторингу ОП 

Проф. Капустян А.І. зазначила, що спочатку ми маємо ознайомити здобувачів з ОП, ця 

робота вже , далі, на другому етапі йде обговорення. Зокрема, має відбутися анкетування 

Анкети я розішлю. Нагадую, що в нас планується акредитація бакалаврату зі спеціальності 

181, «Технологічна експертиза та безпека харчової продукції». Прошу віднестися серйозно до 

підготовки до цього заходу. 
 

            6. Затвердження теми дисертації за спеціальністю 181 «Харчові технології», 

призначення наукового, керівника та прикріплення аспіранта І року навчання до кафедри 

харчової хімії, експертизи та біотехнологій 

Проф. Капустян А.І. доповіла, що тема наукового дослідження «Технологія харчових 

пептидогліканових наногібридів та визначення критеріїв її безпечності» є актуальною, 

відповідає науковому напряму роботи кафедри. 

Проф. Капрельянц Л.В  зауважив, що тема цікава, але складна і контаверсійна. З її 

виконанням буде багато проблем.. 

Проф. Пилипенко Л.Н. зазначила, дослідник має бути готовим до труднощів, які 

обумовлені відсутністю деяких приладів, які будуть необхідні для виконання роботи. 
 

7. Про хід курсового проектування 

            Проф.. Капустян А.І. зазначила, що в першому семестрі 2024-25 н.р. бакалаври 

спеціальності 181 «Харчові технології» освітньої програми «Технологічна експертиза та 

безпека харчової продукції» 3 року навчання виконують курсовий проект із дисципліни 



«Технологічна експертиза виробництва харчової продукції», магістри спеціальності 181 

«Харчові технології» освітньої програми «Технологічна експертиза та безпека харчової 

продукції» 1 року навчання виконують курсову роботу з освітньої компоненти «“ЕКСПЕРТИЗА 

ХАРЧОВИХ ПРОДУКТІВ З КР”». Усі здобувачі отримали завдання на КР та КП, розподілення за 

керівниками та приступили до виконання робіт. На кафедрі на сайті та стендах з курсового 

проектування викладено усі необхідні документи з організації КП та КР, в тому числі, 

методичні вказівки до виконання КР та КП, графік консультацій та інші матеріали. Здобувачі 

виконують КР та КП згідно плану робіт, консультуючись із керівниками дистанційно та/або у 

очному режимі на кафедрі в ОНТУ. 
 

 

            Ухвалили: 
 

           1. Інформацію щодо змін до навантаження та штату прийняти до відома 

.          2. Керівникам кваліфікаційних робіт магістрів встановити тісніший контакт з 

керівництвом інституту і інтенсифікувати роботу з підготовки кваліфікаційних робіт до 

своєчасного захисту. 

           3. Схвалити проведену роботу з укладання договорів з профільними підприємствами та 

організаціями для проведення практики. Звернути увагу керівників на необхідність 

своєчасного формулювання тематики кваліфікаційних робіт. 

           4. Звернути увагу на необхідність ретельного дотримання календарного плану 

моніторингу ОПП «Технологічна експертиза та безпека харчової продукції» бакалаврів.. 

           5. Затвердити прикріплення аспіранта І року навчання Калініна Віталія 

Олександровича, освітньо-наукова програма «Харчові технології» зі спеціальності 181 

«Харчові технології», заочна форма навчання, фінансування за кошти фізичних осіб, до 

кафедри харчової хімії, експертизи та біотехнологій Навчально-наукового інституту харчових 

технологій ім. М.О. Грішина. Призначити науковим керівником Черно Н.К., д.т.н., професора 

кафедри харчової хімії, експертизи та біотехнологій. Тема наукового дослідження 

«Технологія харчових пептидогліканових наногібридів та визначення критеріїв її 

безпечності». Затвердити індивідуальний науковий план роботи аспіранта Калініна В.О. 

Рекомендувати питання на розгляд Вченої ради навчально-наукового інституту харчових 

технологій ім. М.О. Грішина. 

6. Затвердити екзаменаційні білети з дисциплін, іспити з яких заплановані в зимову 

 сесію. 

7. Затвердити завдання для проведення 1 туру Всеукраїнської студентської олімпіади.  

8. Керівникам КР і КП тримати постійний зв'язок із здобувачами, стимулювати їх до 

дотримання графіків виконання роботи. 

 

 

Головуючий      ПІДПИСАНО                   Антоніна  КАПУСТЯН 

 

Секретар           ПІДПИСАНО                    Софія  ОЗОЛІНА 

 

  

 

 


